
Szanowni Państwo, 

wstępna interpretacja prawna Uczelnianej Komisji Wyborczej, wskazywała na potrzebę 

przeprowadzenia powtórnego wyboru Elektora. Po dokładnej analizie przepisów przez 

prawników,  Uczelniana Komisja Wyborcza wydała oświadczenie, że wybory jednego Elektora 

z obwodu wyborczego OW-S (Wydział Inżynierii Środowiska PK) zostały przeprowadzone 

poprawnie i nie ma potrzeby zwoływania powtórnego zebrania  wyborczego. 

W imieniu własnym, a przede wszystkim Przewodniczącego Wydziałaj Komisji Wyborczej, 

dr hab. inż. arch. Marka Kowickiego, prof. PK przepraszam za zaistniałe zamieszanie. 
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